



MUNICIPALITÉ DU VILLAGE D'AYER'S CLIFF

958, rue Main
Ayer's Cliff QC J0B 1C0

Tél. : (819) 838-5006

AVIS PUBLIC AUX CITOYENS INTÉRESSÉS

ADOPTION DU BUDGET 2018 ET DU PROGRAMME TRIENNAL DES DÉPENSES EN IMMOBILISATIONS 2018-2019-2020.

AVIS PUBLIC est par la présente donné par le soussigné que le conseil municipal de la Municipalité Village de Ayers Cliff adoptera le budget pour l'année 2018 et le programme triennal des dépenses en immobilisations 2018-2019-2020, à une séance extraordinaire prévue le 18 décembre 2017 à 19 h, à l'hôtel de ville, sise au 958, rue Main à Ayers Cliff.

AVIS PUBLIC est en outre donné que lors de cette séance, les délibérations du conseil et la période de questions porteront exclusivement sur le budget 2018.

Pour toute information supplémentaire, veuillez communiquer avec Kimball Smith, directeur général au 819-838-5006 ou par courriel à dg@ayerscliff.ca.

PUBLIC NOTICE TO ALL INTERESTED CITIZENS

ADOPTION OF THE 2018 BUDGET AND THREE-YEAR CAPITAL SPENDING PLAN
2018-2019-2020

PUBLIC NOTICE is given by the undersigned that the Municipal Council of the Municipality - Ayers Cliff Village will adopt the 2018 budget and three-year capital plan, at an extraordinary sitting of council on December 18th at 7:00 p.m., at the Town hall situated at 958 Main street - Ayers Cliff.

PUBLIC NOTICE is given that at this meeting, council decisions and question period are limited to the subject of the 2018 budget.

For further information, please contact Kimball Smith, Director General at 819-838-5006 or by email at dg@ayerscliff.ca.

Donné à Ayer's Cliff, le 6 décembre 2017 / Given at Ayer's Cliff, December 6th, 2017.



Kimball Smith,
Directeur général - Secrétaire-trésorier / Director general - Secretary-treasurer